
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 3 

Mødedato Mødested  Møde start/slut 

3. november 2015 Mødelokalet 1.sal 17.00-19.00 

 

Deltagere 

Jacob Bøgh, Jacob Kuhn, Jan Høgh Pedersen, Karin Stoltenberg, Mette Chri-

stiansen, Michael Eriksen, Rikke Fræhr Piihl,  

Christina Wittrock, Lars Bjarne Andersen, Louise Borg Mogensen, Bo Lem-

ming, Ulla W. Nicolaysen 

Elevrepræsentanter: Lærke Telling Stokholm, Jonas Winther Jensen 

 

Bemærkninger 

 

Dagsorden 

 

1 Nyt fra elevrådet 

 

Jonas fremlagde elevrå-

detsindsatsområder: Jule-

pynt konkurrence; Boldba-

neplan; Legeplads; bevæ-

gelse i undervisningen. 

2 Opfølgning og godkendelse af 

referat  

Punkter til evt. 

Relevanschecker 

 

Referater underskrevet 

3 Nyt fra formand og skolebesty-

relsen 

 

Rikke fortalte om skole-

visons mødet. Det var godt 

at blive inviteret, men at 

det var en lang proces som 

ikke var særlig givtig. Invi-

tationer til cafemøde er 

sendt ud. Materialer til 

Harte nyt er sendt 

4 Nyt fra skolen 

Referat fra 8/9 og 8/10 underskri-

 

 

Harte Skole 

 

Dato 211015 

Udsendt af 

Louise Mogensen 

 

Afbud til 

Louise Mogensen 

Direkte telefon 79 79 79 45 

E-mail lobm@kolding.dk 



 

  Side 2 

 

 

 

ves. 

 

Ledelsens månedlige forældreinfo: 

Når vi fremover lægger forældrein-

fo ud under Nyt fra Ledelsen, gi’r 

vi samtidig et hint om det på op-

slagstavlen. 

5 Nyt fra SFO 

Takster: 

Uddannelsesudvalget har indstillet 

følgende takster for SFO pr. må-

ned til godkendelse: 

1.jan -31.juli 2016: kr. 1905.00 

1.aug – 31.dec. 2016: kr 1379 

 

Børnetal SFO oktober 2015:  

Der er en belægningsgrad på 

82%. 

UN lægger bilaget ’Oversigt over 

samtlige kommunens SFO’er’ op i 

SB’s interne dokumenter senest 

tirsdag d. 27/10. 

 

 

Ulla orienterede om be-

lægningsgrad og nye tak-

ster. 

 

Aktivitetskatalog er en god 

ide og er blevet godt mod-

taget. 

 

Aktiviteterne for 0.klasser 

og 1.klasse skal synliggø-

res noget mere. 

6 Høringssvar 

Den nye skolepolitik 

Flyttes til 15/12 

7 Trafikregler for bilister med 

Børn i 3. – 6. kl/BL 

Drøftelse og revidering 

Nuværende trafikregler er vedlagt. 

En forælder har gjort opmærksom 

på, at som trafikreglerne er pt, 

opstår der alt for let farlige situati-

oner for børnene, når forældrene 

sætter dem af på hallens p-plads. 

 

BL har et løsningsforslag: 

Bilister kørere ind ad 2. indkørsel 

og ud helt nede for enden af P-

pladsen, hvor der for nylig er lavet 

udkørsel. 

Bussen sætter børn af som hidtil, 

nemlig lige foran hallen. 

 

 

Bussen skal fremover hol-

de ved skolen og vende 

ved hallen. 

 

Der er blevet orienteret på 

intra. 

 

Kontakt til busselskabet er 

taget og det hele er sat i 

gang fra onsdag d. 11/11 

8 Principper 

Godkendelse af: 

 Dannelse af klasser ved skole-

start (ansvarlig: Jan Høgh  ) 

 Principper for deling af bestå-

ende klasser (ansvarlig:Jan 

Høgh) 

o Jan lægger bilag op i 

SB’s interne dokumen-

ter senest tirsdag d. 

 

Bilag vedr. dannelse af 

klasser er gennemgået og 

rettet. Vedtages endeligt 

på næste møde. 

 

Resten af principperne 

samt handleplan for nye 

principper er rykket til næ-

ste møde. 



 

  Side 3 

 

 

 

27/10 

 

 Princip for klasseforældreråd 

(ansvarlig:Karin Stoltenberg) 

o Bilag ligger klar 

 

 Princip for uddeling af eksterne 

sedler til elever på Harte Skole 

(ansvarlig Michael Eriksen) 

o Michael lægger bilag op 

i SB’s interne dokumen-

ter senest tirsdag d. 

27/10 

 

Plan 

På mødet den 3. november, drøf-

tes og lægges en plan for udarbej-

delse af skal-principper for besty-

relsen i henhold til § 44 stk. 2 i 

folkeskoleloven. 

 

Nyt princip/Michael 

Drøftelse af Forslag om princip for 

kommunikation.  

Tovholder: Michael Eriksen 

 

9 Ansøgning vedr. konvertering 

af understøttende undervis-

ning/LA+Jan 

Oplæg 

 

Ansøgning godkendt og 

sendes af Louise. 

10 Evt. 1. Julefrokost d. 

15/12. Holdes evt. 

ved Jan, for derefter 

at tage på 

bowl’n’fun. 

2. Forældremøder: 

Kunne bestyrelsen 

overveje måden 

hvorpå der afholdes 

forældremøder – 

evt. arbejde med et 

princip.  

3. Jacob Kuhn er re-

præsentant i  

lokalrådet.  

 Punkter til næste møde 1. Høringssvar vedr. 

skolevisionsolitik 

2. Principper færdiggø-

res 

3. Budgetopfølgning og 

regnskab. 

 


